
Gliwice, 14.12.2021 

 

 

 

                                                                                                            Szanowny Pan 

                                                                                                           Mariusz Kucharz 

                                                                                                                                 Naczelnik  

                                                                                                                        Wydziału Edukacji 

                                                                                                            (drogą elektroniczną) 

 

 

 

 Na stronie MEiN w listopadzie została umieszczona lista dofinansowania wycieczek z programu 

„Poznaj Polskę”. Z związku z tym proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Kiedy w systemie zostało zmienione ze statusu oczekujący na zaakceptowany/ potwierdzony? 

2. Czy wszystkie wnioski złożone zostały zaakceptowane pozytywnie? 

3. Na jaką sumę łącznie zostały dofinansowane wycieczki z placówek oświatowych w Gliwicach? 

4. Ile na chwilę obecnych zostało zrealizowanych wycieczek? 

 

Dziękuję za odpowiedzi na moje pytania. 

 

 

 

Z poważaniem i wyrazami szacunku 

                                                                                                             Gabriel Bodzioch 

                                                                                                           Radny Rady Miasta Gliwice 

 

 


